聯合動態

United News

師生共膳計劃 4/10/2007

United College Dinner



院長馮國培教授歡迎醫學院及工商管理學院的師生們參與本年度首次師生共膳計劃。

Professor Fung Kwok Pui, College Head, welcomed teaching staff and students from Faculties of Medicine and Business Administration to the 1st UC Dinner 2007-2008.

書院導師暨政治與行政系講師黃鉅鴻先生以「政府的思考術」為題於晚宴上作短講。

Mr Jeremiah Wong, College Tutor and Lecturer of the Department of Government and Public Administration, gave a talk during the dinner on the topic of "Why Government Thinks the Way it Thinks".



書院文化藝術活動 - 利漢楨先生夜話 8/10/2007 UC Art and Cultural Activities - Mr Hon-ching Lee's Night Talk



本年度駐院藝術家利漢楨教授與聯合同學於夜話時合照。

A group photo posed during the night talk of Prof Hon-Ching Lee, the College's Artist-in-Residence, 2007-2008.

書院「駐院藝術家」- 音樂劇舞之夜 9/10/2007 UC Artist-in-Residence - Night of Musical Dance



書院輔導長王香生教授(左)致送紀念 品予書院駐院藝術家城市當代舞蹈團 代表。

Professor Stephen Wong (left), Dean of Students, presenting souvenir to the representatives of City Contemporary Dance Company, UC Artist-in-Residence.

參與者全情投入,載歌載舞。 All participants enjoyed the wonderful musical dance.





全體參加者合照。

A group photo posed after the dinner.

中大太陽能熱水器系統啟動儀式於湯約望宿舍舉行 18/10/2007

CUHK Solar Panel Systems Kick-off Ceremony held at Adam Schall Residence



書院於二零零七年暑假在三座學生宿舍安裝太陽能熱水器。 圖為安裝於湯若望宿舍的太陽能板。

Solar-powered water heaters were installed in the showers of 3 of the College student hostels during the summer of 2007. The picture showed the solar panels installed at the roof top of Adam Schall Residence.



香港特別行政區政府環境局局長邱騰華先生、校長劉遵義教授、 大學及書院同仁於大學環保週開幕典禮暨太陽能熱水器系統啟動 儀式上合照。

The Honorable Edward Yau Tang Wah, JP, Secretary for the Environment, The Government of The Hong Kong Special Administrative Region, Professor Lawrence J Lau, Vice-Chancellor of the University, University and College members posed a group photo at the Opening Ceremony of The Environmental Protection Week 2007 and Solar Panel Systems Kick-off Ceremony.